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13 Wat is de stand van zaken op het gebied van

testen

Het algemene beeld is dat het grootschalig testen steeds

soepeler verloopt Er zijn nu meer dan 80 testlocaties door

het hele land ingericht Vanaf 1 juni tot 22 juni zijn er

179 259 testen afgenomen op de GGD testlocaties

Iedereen met klachten kan getest worden en de wachttijd

aan de telefoon is minder dan een minuut

De meeste mensen kunnen snel een afspraak maken en

ontvangen ook over het algemeen vrij snel hun

testuitslag

Van alle testuitslagen in die periode is 1 4 positief

Dat betekent niet dat het al in alle gevallen optimaal gaat

er zijn ook echt nog situaties waarin het niet goed gaat

Er wordt nu continu gewerkt aan het verkorten van de

doorlooptijd en wegnemen van andere knelpunten

Uit onderzoek van het RIVM blijkt helaas dat de

testbereidheid van mensen met klachten wel echt te laag

is maar 28 van de mensen met klachten geeft aan zich

te willen laten testen

Ik wil dan ook iedereen oproepen om meteen een

testafspraak te maken bij klachten Dit is de enige manier

om ervoor te zorgen dat we samen het virus onder

controle houden
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Hadden we niet al eerder mensen moeten gaan

testen voordat ze klachten krijgen

14

Het is niet zo dat we dat tot nu toe nog niet hebben

gedaan in de slachthuizen bijvoorbeeld is het testen van

mensen zonder klachten ook gebeurd Ook in sommige

zorginstellingen is dit gedaan De GGD kan hierover in dit

soort uitbraaksituaties besluiten

Het OMT geeft aan dat het testen van mensen zonder

klachten in specifieke gevallen van meerwaarde kan zijn

bijvoorbeeld in het kader van een uitbraak of van bron en

contactonderzoek

Dit zou mogelijk ook kunnen gelden voor nauwe contacten

van een besmet persoon die via een app geidentificeerd

wordt Dit wordt meegenomen in het traject voor

ontwikkeling van apps

Maar het OMT geeft ook aan om terughoudend te zijn met

het testen van mensen zonder klachten er zitten ook

nadelen aan

Het RIVM en de GGD gaan daarom verder onderzoeken in

welke gevallen het testen van mensen zonder klachten

van meerwaarde is en ik zal naar aanleiding daarvan

besluiten over de inzet van deze vorm van testen
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15 Waarom testen we niet gewoon heel

Nederland

Testen moet zinvol zijn Daarom testen we bij klachten of

soms als mensen een verhoogd risico hebben gelopen

zoals bij een uitbraak

Willekeurig testen zou een momentopname zijn die

schijnzekerheid biedt en waarbij slechts een zeer beperkt

aantal extra besmette personen in beeld wordt gebracht

Heel Nederland laten testen zou enorm veel tijd geld en

menskracht kosten een inspanning die niet opweegt

tegen het te verwachten resultaat

Het testen van iedereen in Nederland roept overigens ook

vragen op over hoe we dan om zouden moeten gaan met

mensen die zich niet willen laten testen Gaan we dat dan

afdwingen Ik denk niet dat we die kant op moeten gaan


